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Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Zarządu Powiatu 

i wykonania uchwał Rady Powiatu 

w okresie od 28 lutego do 25 marca 2011 r. 

 
 

W omawianym okresie odbyły się dwa posiedzenia Zarządu. 

W dniu 7 marca Zarząd podjął uchwały w sprawach: 

1) oddania w najem nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Nidzickiego (garaż znajdujący się na nieruchomości powiatu), 

2) udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego 

dotyczącego pozbawienia ulic powiatowych w Olsztynku kategorii powiatowej i 

zaliczenie ich do kategorii drogi gminnej, 

3) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wykonywanie zadań 

publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w 2011 

roku przez podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych, 

niedziałające w celu osiągnięcia zysku, prowadzące działalność statutową 

związaną z realizacją zadań powiatu. 

Ponadto przedmiotem rozważań był wniosek doktor Elżbiety 

Królewskiej-Siwy o zmianę proponowanej stawki czynszu w 2011 r. za 

wynajem lokali w Ośrodku Zdrowia w Napiwodzie. Zarząd podtrzymał swoją 

wcześniejszą decyzję, mając na względzie komercyjny charakter prowadzonej w 

Ośrodku działalności i trudną sytuację finansową powiatu. 

Podjęto ponownie rozważania dotyczące przystosowania budynku 

Starostwa do potrzeb osób niepełnosprawnych. Nie podjęto jeszcze wiążących 

decyzji, ponieważ sprawa wymaga dalszych konsultacji.  

Następnie Zarząd ze względu na dużą ilość uwag Wydziału Budownictwa 

i Architektury oraz Powiatowego Zarządu Dróg, nie uzgodnił projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

w obrębach geodezyjnych Kozłowo, Zaborowo, Zalesie, Niedanowo, 

Pielgrzymowo, Sarnowo, Zakrzewo i Zakrzewko.  

W dalszej części obrad omówiono skargę p. ………………... Zarząd 

proponował przekazać tę sprawę do rozstrzygnięcia przez Komisję Rewizyjną 

Rady Powiatu.  

Na zakończenie pozytywnie zaopiniowano wnioski jednostek podległych 

o zmiany w budżecie powiatu na 2011 r. oraz decyzje Wojewody i Ministerstwa 

Finansów o ostatecznych kwotach dotacji i subwencji. Zostały one 

uwzględnione w projekcie uchwały przygotowanym na sesję.  

 
Drugie posiedzenie Zarządu odbyło się w dniu 16 marca. Przede 

wszystkim poświęcone było tematyce sesyjnej. Omówiono na nim projekty 

uchwał Rady Powiatu.  



Ponadto w dalszej części posiedzenia Zarząd rozpatrzył wniosek firmy 

Budromost Sp. z o.o. Przedsiębiorstwo Budowy Dróg, Mostów i Robót 

Inżynieryjnych z Ostródy, będącej wykonawcą inwestycji powiatowej (budowa 

drogi Łyna-Bolejny) o zwiększenie stawki VAT na 23% obowiązujące w 2011 r. 

Zarząd ustalił, że zwiększenie stawki VAT o 1% nie może przekroczyć  kwoty 

zaplanowanej na tę inwestycję, dlatego różnica zawierać się musi w 

wynagrodzeniu netto wykonawcy. 

Następnie Zarząd powrócił do sprawy czynszu jednostek powiatowych w 

Przychodni. Ze względu na brak współpracy ze strony Zespołu Opieki 

Zdrowotnej  podjęto uchwałę w sprawie określenia sposobu przeprowadzenia 

kontroli problemowej w Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

W dalszej kolejności Zarząd negatywnie odpowiedział na wniosek 

Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego o dofinansowanie kolejnego etapu 

rewitalizacji rzeki Nida.  

Zarząd zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonych w 

Środowiskowym Domu Samopomocy, Państwowej Powiatowej Stacji  

Sanitarno-Epidemiologicznej, Powiatowym Zarządzie Dróg i w stołówkach 

szkolnych.  Nie stwierdzono w nich większych nieprawidłowości, a zalecenia, 

wg informacji jednostek, są realizowane. 

Poza tym omówiono pismo ZOZ informujące o zamiarze przystąpienia do 

współpracy z firmą świadczącą usługi zabiegowego leczenia jaskry, w zakresie 

wynajmowania bloku operacyjnego. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na 

prowadzenie tej działalności.  

Zarząd rozważał również wniosek ZOZ o umożliwienie odpłatnego 

świadczenia usług rehabilitacyjnych. Sprawa ta, po szerszym rozpoznaniu  

powróci na kolejne posiedzenie. 

 


